

# Protokoll

---

Möte: Styrelsemöte Boende mot Buller etc etc

Datum: 2004-09-27

Närvarande: PO, Ken, Albert, Gunnar, Nora, Anna-Lena, Toni, Mikael (Wulf Trepte)

---

## § 1 Agenda fastställdes

## § 2 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna

- Nora skall distribuera senaste inlagan till Miljödomstolen.

## § 3 "Barkarby-flyget"

- Föreningen har vid ett flertal tillfällen varit i kontakt med Barkarby. Vi har dock inte fått någon större respons.
- Per Melin (?) har meddelat att flygfältet/klubben "misslyckats" med att skapa en god bullersituation, trots påtryckningar mot medlemmarna.
- Att uppnå förändringar "informationsvägen" har således inte visat sig vara en framkomlig väg. Diskuterades hur föreningen skall driva denna fråga framgent.
- Wulf Trepte (deltog på mötet) har fått en inbjudan till möte med Per Melin.
- Beslut
  - Albert skall bistå under mötet med Per Melin
  - Föreningen skall redovisa på hemsidan att vi driver denna fråga, och att arbetsgrupp skapats
  - Wulf Trepte får i uppdrag att formulera målsättningen för arbetsgruppen
  - Styrelsen enig att det bör räcka om vi kan förmå Barkarby flygfält att följa de riktlinjer och regler som finns rörande in/ut-flygningar

## § 4 Genomgång action-punkter

- Möte med akustiker : Arbetet med att sätta upp möte pågår
- Barkarby : pågår (enl ovan)
- Nytt brev skickat till LFV, eftersom de inte svarat på våra tidigare frågor
- Politikergruppen : arbetet har intensifierats (pga av kommande remissvar)
- Birgitta Leijon kan komma på nästa styrelsemöte.

**§ 5 Kort redovisning av mötet med kommunpolitiker 04-09-23**

- Ken, Toni och PO informerade Planerings- & Fastighetsutskottet om grundfakta (tillstånd, juridik etc) och om situationen i norra Sollentuna, samt kommenterade kommunens föreslagna remissvar (stenvändarprojektet).
- Kommunen kommer att lämna in sina remissvar 04-10-07.

**§ 6 Remissvar till LS (åtgärder ur ”stenvändarprojektet”)**

- Beslut
  - Mikael skriver dessa remissvar. Utgår från dokumentation sammanställd av politikergruppen, samt Väsbyföreningens remissvar.
  - Ken läser igenom och kommenterar
  - Nora skall underteckna i egenskap av ordförande för föreningen

**§ 7 Begäran om tillsyn och föreläggande angående egenkontroll av flygbuller**

- Tonis förslag till skrivelse accepterades. Kommer att skickas till LS inom kort.
- Ken menar att LFV bryter mot tillståndet i det att de lander för mycket på Bana 3. Sammanställning överlämnades till styrelsen.
- Beslut
  - Inget beslut fattades rörande hur/om denna fråga skall drivas vidare.
  - Beslut får fattas på nästa möte.

**§ 8 Möte med LFV, 04-10-04, 19:00**

- Väsbyföreningen har inbjudit LFV till möte (Arkeologikonsults lokaler, Optimusvägen 12B).
- Syftet är att gå igenom stenvändarprojektets innehåll, samt föreningarnas synpunkter.
- Från Väsby kommer (troligen) Benny och Niklas. Från LFV kommer Ledin, Lönn och Murin.
- Beslut
  - Vi skall delta på mötet
  - Ulf, PO och Mikael
  - Förmöte med Väsbyföreningen med start 18:00

## **§ 9 Framtida styrelsearbete**

- Nora och Ken avgår ur styrelsen och lämnar föreningen till följd av flytt till Norge.
- Beslut
  - Nora kontaktar valberedningen (VB) och informerar om situationen. VB (ordf i respektive villaägarförening) får i uppdrag att ge förslag till nya ledamöter (ordf).
  - Så snart VB redovisat namnförslag kan styrelsen kalla till Årsmöte.
  - Styrelsen utser interimsofdförande, vilken får verka intill dess att ny ordinarie ordförande kan väljas.
    - Ingen i styrelsen är villig att påta sig ordföranderollen
  - Föreningen får därmed drivas utan ordinarie ordförande. Sammankallande och mötesordförande får därmed utses från gång till gång.
  - Anna-Lena utsågs till kallande och mötesordförande för nästa styrelsemöte.
- Diskuterades framtida arbetsform och inriktning. I dagsläget genomförs ett stort arbete av ett fåtal personer (styrelsen + ett antal ytterligare personer engagerade i olika arbetsgrupper). Då styrelsen nu förlorar två medlemmar kan konstateras att Styrelsen/föreningen står inför ett antal ”vägval”
  - Engagera fler personer i styrelsen / arbetsgrupperna
  - I det fall detta misslyckas måste övervägas om föreningen skall läggas ner, om föreningen skall sträva efter att gå samman med Väsbyföreningen, eller om föreningen skall minska omfattningen på sitt arbete.
- Beslut
  - Frågan skall diskuteras ytterligare på nästa styrelsemöte.

## **§ 10 Övriga frågor**

- Förslag : kombinerad föreningsfest/flyttfest (Nora och Ken) i November
- Hör av er till Ulf i det fall ni anser att någon information/dokumentation inte publicerats på hemsidan.

## **§ 11 Nästa möte**

- Ej fastställt. Anna-Lena kallar
- Beslutades att Britta Leijon skall inbjudas. Var och en funderar på vilka frågor vi vill ta upp med henne, samt vilken information som skall delges. Akustiker skall inbjudas på efterföljande styrelsemöte (November)

## **Vid protokollet**

Mikael Berglund